

**EN – Ingredients:** Oils of: Linseed (*Linum usitatissimum* L., oleum), Rapeseed (*Brassica napus* L., oleum), Alga (*Schizochytrium* sp.), Borage (*Borago officinalis* L., oleum), Perilla (*Perilla frutescens* L., oleum), Coconut (*Cocos nucifera* L., oleum), Lemon peel (*Citrus limon* L., aetheroleum pericarpii), Orange peel (*Citrus sinensis* L., aetheroleum pericarpii), Pomegranate seeds (*Punica granatum* L., oleum seminis), Rice bran (*Oryza sativa* L.). Vitamins: Cholecalciferol, Menadionine. **Instructions for use:** Take 3 ml (equivalent to approx. 20 sprays) a day, mixed with foods or sprinkled on a little bread. **Warnings:** The recommended dose should not be exceeded. Food supplements are not intended for long term use and as substitutes for a varied and balanced diet and a healthy lifestyle. Keep out of reach of children under 3 years. Patients taking anticoagulants should consult their physician before taking Vitamin K supplements.

**DE – Zutaten:** Öle aus: Leinsamen (*Linum usitatissimum* L., oleum), Raps (*Brassica napus* L., oleum), Alge (*Schizochytrium* sp.), Borretsch (*Borago officinalis* L., oleum), Perilla (*Perilla frutescens* L., oleum), Kokos (*Cocos nucifera* L., oleum), Zitronenschalen (*Citrus limon* L., aetheroleum pericarpii), Orangenschalen (*Citrus sinensis* L., aetheroleum pericarpii), Granatapfelsamen (*Punica granatum* L., oleum seminis), Reiskleie (*Oryza sativa* L.). Vitamine: Cholecalciferol, Menachinon. **Anwendung:** Nehmen Sie 3 ml (entspricht ca. 20 Pumpstößen) pro Tag, mit Speisen gemischt oder auf ein bisschen Brot geträufelt ein. **Warnungen:** Die empfohlene Dosis soll nicht überschritten werden. Nahrungsergänzungsmittel sind nicht für den langfristigen Einsatz und als Ersatz für eine abwechslungsreiche und ausgewogene Ernährung und einer gesunden Lebensweise bestimmt. Außerhalb der Reichweite von Kindern unter 3 Jahren aufzubewahren. Patientinnen und Patienten, die Antikoagulantien einnehmen, sollten vor der Einnahme von Vitamin K-Präparaten ihren Arzt konsultieren.



## Omega-3/ D3/ E/ K2

Food supplement  
Nahrungsergänzungsmittel  
Integratore alimentare



[www.sanuslife.com](http://www.sanuslife.com)

45 ml e

**IT – Ingredienti:** Oli di: lino (*Linum usitatissimum* L., oleum), colza (*Brassica napus* L., oleum), alga (*Schizochytrium* sp.), borragine (*Borago officinalis* L., oleum), perilla (*Perilla frutescens* L., oleum), cocco (*Cocos nucifera* L., oleum), scorza di limone (*Citrus limon* L., aetheroleum pericarpii), scorza d'arancia (*Citrus sinensis* L., aetheroleum pericarpii), semi di melograno (*Punica granatum* L., oleum seminis), crusca di riso (*Oryza sativa* L.). Vitamine: Colecalciferolo, Menachinone. **Istruzioni per l'uso:** assumere 3 ml (equivalente a ca. 20 spruzzi) al giorno, miscelati con cibi o cosparsi su un po' di pane. **Avvertenze:** la dose indicata non deve essere superata. Gli integratori alimentari non devono essere intesi per uso a lungo termine e come sostituti di una dieta varia ed equilibrata e di uno stile di vita sano. Tenere fuori dalla portata dei bambini sotto i 3 anni. I pazienti e le pazienti che assumono anticoagulanti dovrebbero consultare il proprio medico prima di assumere preparati a base di vitamina K.

Keep closed, in a cool place, out of direct sunlight. / Geschlossen aufbewahren, an einem kühlen Ort ohne direkte Sonneninstrahlung. / Conservare chiuso, al fresco, fuori da luce solare diretta.



Packaged/ produziert/confezionato for / für / per  
**SANUSLIFE INTERNATIONAL Ltd.**, Straße / via  
Luigi Negrelli 13/C, 39100 Bozen/ Bolzano, Italy  
by/ von/ da: all natural products Ltd.  
Blücherstr. 18 , D-75177 Pforzheim, Germany

Lot No.: / Los Nr.: / N. Lotto: 12022052 · Best before:/  
Mindestens haltbar bis: / Da consumarsi entro: 01/05/2023

Raccolta differenziata/indifferenziata.  
Verifica le disposizioni del tuo Comune.

